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(1) Rekapitulace PŘ 2019 v číslech (dle SIMS k rozhodnému období XI/2019)

̶ Počet přihlášek v r. 2019: 3057
̶ MŠMT limit pro počet zapsaných: 423
̶ Průběh přijímací řízení v r. 2019:

datum zápisu přijatých zapsaných zanechalo

12. 6. 2019 183 131 (72%)

8. a 9. 7. 2019 361 218 (60%)

25. 7. 2019 104 63 (60%)

4. 9. 2019 61 27 (44%)

Celkem za celé PŘ 709 439 (zápisovost 62%)

Dle SIMS k X/2019 405
34 (z toho min třetina již během 
běžícího podzimního semestru)

Dle interní kontroly stud. odd. LF MU 405 (zápisovost 57%)

Naplnění vládního opatření Průběžně plněno na 95% 
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(2) Důsledky pro PŘ v r. 2020
̶ Přijímací řízení v roce 2019 bylo prvním přijímacím řízením, v němž se sledují 

indikátory vládního programu na navýšení kapacit lékařských fakult
̶ LF MU tento program průběžně plní na 95 procent

̶ Vedení LF MU původně odhadovalo, že se, vzhledem k počtu přijatých studentů, 
zapíše (celkově o 18) studentů více

̶ Tento odhad nebyl naplněn zejména kvůli 
 zanechání studia u již zapsaných studentů (dodatečně přijatých na jiné vysoké školy)
 vyšší „časné studijní neúspěšnosti“, tj.. Došlo tak k redukci počtu zapsaných studentů už v době běžícího semestru, kdy již nebylo možné do 

počtu přijatých nijak zasáhnout. 

̶ LF MU bude muset navýšit závazný cílový počet zapsaných studentů pro r. 2020 
na 441 aby dostála závazku 15% navýšení v průběhu 3-letého hodnotícího období

̶ průměrný počet přijatých studentů za tříleté období je 423 + 18 „chybějících“ studentů z roku 2019, 
̶ Vzhledem k poměrně nízké zápisovosti (tj. potřeba přijmou min. 1.6 násobek 

plánovaného počtu) bude muset LF MU významně modifikovat proceduru PŘ
̶ a to jak ve smyslu kvantitativním (tj. navýšit počet přijatých)
̶ tak ve smyslu kvalitativním (tj. přitáhnout co nejkvalitnější uchazeče)
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(2) Důsledky pro PŘ v r. 2020 - pokračování

̶ Vzhledem k tomu, že model je prevalenční (C = B + A*0.15), LF MU musí 
dbát o zachování kvality studia a snížit studijní neúspěšnost v jeho 
průběhu.

̶ K tomuto je třeba kombinace (A) kvalitních studentů již na vstupu a (B) 
dobrých podmínek na straně fakulty. 

̶ Ad (A): schválené podmínky přijímacího řízení a pro r. 2020 využít na maximum
 možnost odpustit přijímací testy – všichni BPZ splňující kritéria
 progresivní systém bonifikací za vybrané kompetence a úspěchy 

 umístění v předmětových olympiádách, řešení SOČ, pokročilé certifikáty z evropských jazyků, výborná Matematika+

̶ Ad (B): v akademickém roce 2020/21 vstoupí v platnost nová akreditace Všeobecného lékařství, která 
není jen periodickou extenzí stávajícího modelu studia, ale představuje v podmínkách LF MU 
bezprecedentní modernizaci kurikula VL o prvky simulované medicíny
 Lákadlem pro kvalitní uchazeče mohou být podmínky infrastruktury SIMU (SImulační centrum Masarykovy Univerzity) otevřené 

v létě 2020 a v ČR zatím ojedinělé
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(3) Další opatření 
̶ Pro naplnění vládního programu bude rozhodující celkový počet studentů fakulty 

po navýšení
̶ (C = B + A*0.15)
̶ Pouhé navýšení absolutního počtu přijatých studentů tak není řešením. 
̶ Zásadní bude jejich kvalita a schopnost ve studiu setrvat a uspět. 

̶ V běžící kampani k přijímacímu řízení se LF MU musí důsledně zabývat těmito 
kroky: 

̶ Analýza důvodů relativně nízké zápisovosti na LF MU
 Intenzivní vytěžování celouniverzitní ankety s přijatými studenty – zejm. aspekty specifické pro LF  - probíhá
 Proprietární dotazníkové šetření LF MU ve spolupráci s IBA (Institutem Biostatistických Analýz) stran důvodů, proč se ti, které jsme přijali, 

nakonec nezapsali – probíhá 
 „Focus group“ s reprezentativně vybranými studenty 1. r o důvodech, proč se ti, které jsme přijali nakonec i zapsali – v přípravě
 Začlenění tzv. „Care fáze“ do komunikační strategie Masarykovy univerzity v rámci přijímacího řízení – aktivní oslovení studentů, kteří byli 

přijati, vyjádření zájmu Lékařské fakulty a jejich zapsání na LF

̶ Medializace studia VL v podmínkách SIMU akreditace – propagace Simulačního centra LF MU
 SIMU bude patřit k největším a nejmodernějším simulačním centrům ve střední Evropě – konkurenční výhoda LF MU - zahájení výuky v SIMU 

od akademického roku 2020/2021 (do SIMU vstoupí studenti prvních ročníků Všeobecného lékařství)
 SIMU bude aktivně propagováno v rámci jednotlivých PR aktivit

 např. Open Day (11/2019), Den otevřených dveří LF MU (01/2020), setkání se SŠ pedagogy přírodovědeckých předmětů; středním školám budou nabízeny exkurze a prohlídky pracoviště

 Spolupráce s nadanými studenty středních škol a participace na SOČ 
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Děkuji za pozornost


